
اردوگاه آبی

نامه درخواست استقلال برای بیفوما
در حالـــی که باشـــگاه پرســـپولیس نیـــز بـــرای بیفوما، 
مهاجم تیم استقلال خوزستان نامه درخواست ارسال 
کـــرده مدیران جدید باشـــگاه اســـتقلال نیـــز بلافاصله 
بعد از اینکه در این باشـــگاه مســـتقر شدند برای جذب 

بیفوما اقـــدام کردند.
درهمین راســـتا نامه ای از ســـوی باشـــگاه اســـتقلال به 
باشـــگاه اســـتقلال خوزســـتان ارســـال شـــد تا شرایط 
جدایی این بازیکن اعلام شـــود. این درحالی اســـت که 
درویش، مدیرعامل باشـــگاه پرسپولیس صراحتاً اعلام 
کرده بـــا مدیربرنامه بیفومـــا به توافق نهایی رســـیده و 
این بازیکن شـــنبه جواب باشگاه ســـرخ را خواهد داد. 
نامه ای که باشـــگاه اســـتقلال برای باشـــگاه اســـتقلال 
خوزســـتان ارســـال کرده در حقیقت یـــک رقابت جدی 
میـــان این دو باشـــگاه بـــه وجـــود آورده و بایـــد دید که 

نتیجـــه این رقابت ســـخت چه خواهد شـــد.
به هرحـــال هر طـــرف در ایـــن رقابت شکســـت بخورد 
بدون شـــک مورد انتقاد شـــدید هواداران باشگاه خود 
قـــرار خواهد گرفت و باید دید اســـتقلالی ها که رأس تا 
ذیـــل مدیریت خود را عوض کردند آیـــا می توانند برنده 

این رقابت ســـخت باشـــند یا خیر؟

واکنش فریده شجاعی به حضور در استقلال

فریده شـــجاعی، عضو هیأت مدیره باشـــگاه اســـتقلال 
دربـــاره حضـــور در ایـــن باشـــگاه چنیـــن گفته اســـت: 
»اســـتقلال خانـــه ما اســـت و من هـــر کاری از دســـتم 
بربیاید بـــرای این باشـــگاه انجام می دهـــم. افرادی که 
در هیـــأت مدیره حضور دارند بیشـــتر تـــلاش می کنند 
که در سیاســـتگذاری ها موفق عمل کنند. من همیشه 
دوســـت دارم به اســـتقلال خدمت کنـــم. اینکه برخی 
می گوینـــد من به جـــای پورحیدری به اســـتقلال آمدم 
نیـــز تحلیل درســـتی نیســـت. من بـــه جای خـــودم در 
اســـتقلال پســـت گرفتم و هیچ کس قادر نیست جای 
منصورخـــان را در اســـتقلال پر کند و جای او همیشـــه 

باقی خواهـــد ماند.«
  

 استوری های مکرر مجیدی 
بعد از تغییر مدیریت

 فرهـــاد مجیـــدی بعـــد از اینکـــه کادر جدیـــد مدیریتی 
اســـتقلال معرفـــی شـــد در فضـــای مجـــازی در حـــال 
اســـتوری گذاشـــتن اســـت. اینکه چـــه دلیلـــی دارد که 
مجیدی بعـــد از انتخـــاب اعضـــای مدیریتـــی جدید تا 
این انـــدازه خوشـــحال به نظر می رســـد ممکن اســـت 
ناشـــی از جدایی اعضـــای مدیریتی کادر قبلی باشـــد و 
شـــاید هم حضور یکی از دوســـتان نزدیکش در هیأت 
مدیـــره باشـــگاه اســـتقلال. بـــه هرحـــال از زمانـــی که 
مدیریت جدیـــد بر مســـند کار قرار گرفتند، شـــایعاتی 
پیرامـــون تغییـــرات در کادر فنی نیز به گوش می رســـد 
و فرهـــاد مجیدی هم از این منظر بیشـــتر مـــورد توجه 
اســـت. احتمالاً مجیدی با علم به ایـــن موضوع اقدام 
بـــه انتشـــار اســـتوری های متعـــدد در فضـــای مجـــازی 

کرده اســـت.
 

موسیمانه در حال آنالیز رقبای استقلال
 پیتســـو موســـیمانه، ســـرمربی اســـتقلال در روزهایی 
که در ایـــران حضور نداشـــت کار برای اســـتقلال را رها 
نکرد. استوری اخیر موســـیمانه که او را در حال کار پای 
لپ تاپ نشـــان می دهد بیانگر همین موضوع اســـت. 
در تصویری که موســـیمانه از خود منتشـــر کـــرده کاملاً 
واضح اســـت که او در حـــال آنالیز بازی هـــای لیگ برتر 
ایران اســـت و تلاش می کند با دیـــد بازتری به تمرینات 
اســـتقلال بازگردد. اســـتقلال در اولین قدم باید با تیم 
شـــمس آذر قزویـــن بازی کنـــد و این بازی در شـــرایطی 
انجام می شـــود که ســـید مهدی رحمتی سکان هدایت 
ایـــن تیم را به عهـــده دارد و تقابل اســـتقلال با رحمتی 

می تواند جالب توجه باشـــد.
 

خ کشید مهرداد محمدی آمادگی اش را به ر

 مهرداد محمدی در حال تمرینات جدی اســـت 
که هرچـــه زودتر بـــه ترکیب اســـتقلال بازگردد. 
همان طور که هفته گذشـــته در خبرها منتشـــر 
شـــد ایـــن بازیکـــن بـــرای بازگشـــت به لیســـت 
اســـتقلال در نیـــم فصـــل دوم مشـــکلی نـــدارد و 
می توانـــد برای این تیم به میـــدان برود. محمدی 
اخیر فیلمی از تمرینات ســـخت خود را به نمایش 
گذاشته اســـت که دراین فیلم او تمرینات متعددی 
را بـــا وزنه انجـــام می دهـــد. این طور که پیدا اســـت 
مصدومیـــت محمدی از ناحیه ســـاق پا نیـــز به طور 
کامـــل از بیـــن رفته و او دیگـــر مشـــکلی از این بابت 
نخواهد داشـــت. حضـــور محمـــدی در ترکیب نیم 
فصـــل دوم اســـتقلال قطعاً به ســـود آبی هـــا خواهد 
بـــود و این تیم را در خط حملـــه تقویت خواهد کرد.
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 تاجرنیا عضو هیأت مدیره استقلال نیستواکنش جویباری به دخالت قلعه نویی در انتخاب مدیرعامل

نـــام اعضـــای هیـــأت  از اینکـــه  بعـــد 
مدیره و مدیرعامل باشـــگاه اســـتقلال 
معرفـــی شـــد، ایـــن ســـؤال بـــه وجود 
آمد کـــه در انتخـــاب نفـــرات مدیریتی 
باشـــگاه اســـتقلال بـــه خصـــوص علی 
نظـــری جویبـــاری آیـــا امیـــر قلعه نویی 
نقش داشـــته است؟ این ســـؤال از آن 
منظر مطرح شـــد کـــه همـــه می دانند 
بـــا  بـــی  مطلو ط  تبـــا ر ا یـــی  قلعه نو
تصمیم گیران باشـــگاه اســـتقلال دارد 
و از ســـویی رفیـــق قدیمـــی علی نظری 
جویبـــاری هم هســـت. امـــا مدیرعامل 
جدید باشـــگاه اســـتقلال کـــه از جمله 
اســـتقلالی های شـــناخته شـــده نیز به 
حســـاب می آید در پاســـخ به این سؤال 
کـــه آیا عامـــل حضـــور او در اســـتقلال 

بـــه  قلعه نویـــی  امیـــر  ســـفارش های 
تصمیم گیران باشگاه اســـتقلال بوده، 
می گویـــد: »بایـــد گفـــت اگـــر چنیـــن 
ارتباطاتـــی دارد واقعـــاً دمش گـــرم! اما 
من چنیـــن چیـــزی را ندیـــده ام. امیر 
قلعه نویی همیشـــه به عنـــوان رفیق ما 
و حامی اســـتقلال عمل کرده است. ما 

همیشـــه گفته ایم که آقـــای قلعه نویی 
دوســـت و رفیـــق مـــا اســـت. او یـــک 
استقلالی اســـت که ســـال ها برای این 
باشگاه زحمت کشـــیده و چندین جام 
برای اســـتقلال به ارمغان آورده اســـت. 
هیچ کـــس نمی توانـــد ایـــن حقیقت را 

انـــکار کند.«

قبــل از اینکــه اعضــای جدیــد هیــأت 
 مدیــره باشــگاه اســتقلال معرفــی شــوند، 
محمــد شــریعتمداری از علــی تاجرنیــا بــه 
عنــوان نماینــده تام الاختیــار هلدینــگ 
در باشــگاه اســتقلال یــاد کــرد. تصــور 
ــوان  ــه عن ــرعت ب ــه س ــا ب ــد تاجرنی می ش
ــتقلال  ــگاه اس ــره باش ــأت  مدی ــس هی رئی
نیــز انتخــاب شــود، امــا بــا وجــود اعــلان 
نــام چهــار نفــر از اعضــای هیأت مدیــره 
ــی  ــا جای ــی تاجرنی ــه عل ــد ک ــخص ش مش
در هیــأت مدیره این باشــگاه نــدارد. البته 
ــتقلال  ــگاه اس ــره باش ــای هیأت مدی اعض
طبــق قانــون بایــد از اعــداد فــرد انتخــاب 
شــود، چراکــه اگــر تعــداد افــراد عــدد زوج 
اســت  آن گاه ممکــن  نشــان دهــد،  را 
دربــاره مســائل مهــم نتــوان بــه رأی گیــری 

چــون  کــرد،  اســتناد  هیأت مدیــره  از 
ــر رأی  ــرایط ۲ نف ــن ش ــال دارد در ای احتم
ــه در  ــی ک ــر رأی منف ــد و ۲ نف ــت دهن مثب
ایــن شــرایط تصمیم گیری نهایــی ممکن 
نخواهــد بــود؛ بنابرایــن بایــد یــک نفــر 
دیگــر بــه هیــأت  مدیــره باشــگاه اســتقلال 
اضافــه شــود و در روز هــای آتــی محمــد 

شــریعتمداری بایــد از نفر پنجــم رونمایی 
کند. برخی از نزدیکان باشــگاه اســتقلال 
معتقدنــد کــه نفــر پنجــم همیــن آقــای 
علــی تاجرنیــا خواهــد بــود، امــا هنــوز این 
موضــوع رســمیت نیافتــه و مدیرعامــل 
هلدینــگ قصــد دارد ایــن موضــوع را در 

ــی تعییــن تکلیــف کنــد. روزهــای آت

سوژهآفساید

اگر برآیند 
حضور 

موسیمانه 
در استقلال 

منجر به ارتقای 
جایگاه این تیم 

در نیم فصل 
دوم شود یا 

جام حذفی 
به دست آید، 
ممکن است 

او برای فصول 
آتی نیز شانس 

نشستن 
روی نیمکت 

استقلال را هم 
داشته باشد

 بـــه مجـــرد آنکـــه مدیرعامـــل و اعضای 
هیأت مدیره باشگاه اســـتقلال برگزیده 
شـــدند، شـــایعات متعددی درباره آینده 
کاری موســـیمانه بـــا اســـتقلال مطـــرح 
شـــد و ظن آن می رفـــت که بـــا توجه به 
حضور افـــراد جدیـــد در هیـــأت مدیره، 
باشـــگاه بـــه ســـمت انتخاب ســـرمربی 
جدید بـــرود. اما بـــه چند دلیـــل واضح 
و روشـــن تـــا پایـــان فصل هیـــچ تغییری 
در اســـتقلال انجام نخواهد شـــد و بعید 
اســـت اعضـــای جدیـــد هیـــأت مدیره و 
مدیرعامل اســـتقلال نیز دنبـــال چنین 

اهدافی باشـــند.
مســـأله نخســـت که بایـــد بـــه آن توجه 
داشـــت این اســـت کـــه موســـیمانه بعد 
از فراینـــد ســـخت جدایـــی نکونـــام بـــه 
اســـتقلال ملحق شـــد و زمـــان چندانی 

از حضـــورش در این باشـــگاه نمی گذرد. 
به طـــور کلـــی موســـیمانه یـــک عنصـــر 
جدید در باشـــگاه اســـتقلال محســـوب 
می شـــود و نباید توقع داشـــت در عرض 
چهـــار، پنـــج مـــاه از حضـــورش در ایـــن 
باشگاه کار شـــاقی انجام دهد، ولو اینکه 
سرمربی آفریقایی اســـتقلال تا حدودی 
در سروســـامان دادن به تیـــم بحران زده 
ابتـــدای فصـــل موفـــق بـــود و توانســـت 
تـــا حـــدی اوضـــاع را تحت کنتـــرل خود 
درآورد و لااقل از سقوط بیشتر استقلال 

جلوگیـــری کند.
موضـــوع دیگـــری کـــه باید بـــه آن توجه 
داشـــت دســـتمزد قابل توجه 855هزار 
دلاری اســـت که در ازای کار در یک سال 
کاری بـــرای او درنظـــر گرفته اســـت. این 
دســـتمزد بدون شـــک عاملی بازدارنده 
پیـــش روی مدیران باشـــگاه اســـتقلال 
اســـت و بعید اســـت کـــه تا پایـــان فصل 
جـــاری حتی بـــه برکنـــاری موســـیمانه و 
انتخـــاب یـــک ســـرمربی جدیـــد در این 

باشـــگاه فکر کنند.
بحـــث دیگـــری کـــه بایـــد بـــه آن توجه 
داشـــت ایـــن اســـت کـــه اگـــر مدیـــران 

اســـتقلال به هر دلیل اقـــدام به انتخاب 
ســـرمربی جدید کننـــد، بازیکنـــان این 
تیـــم بیـــش از چیـــزی کـــه اکنـــون در 
اســـتقلال شـــاهدیم دچـــار دوگانگـــی 
فکـــری خواهنـــد شـــد و بالطبـــع هیـــچ 
یـــک از آنها نمی پذیرند کـــه در طول یک 
فصـــل هـــم بانکونـــام کار کرده باشـــند، 
هـــم بختیـــاری زاده را بـــه عنـــوان مربی 
موقـــت بالای ســـرخود دیده باشـــند، در 
ادامه با موســـیمانه کار کنند و در نهایت 
بـــه گزینـــه چهارم برســـند. بدون شـــک 
حضور این تعداد ســـرمربی در استقلال 
هیچ بازدهی نخواهد داشـــت و استقلال 
را دچـــار چالش هـــای فنـــی بیشـــتری 

خواهـــد کرد.
خرج کردن از کاســـه مربی بـــرای اینکه 
احیاناً مدیران ضعف های سیاستگذاری 
خـــود را بپوشـــانند قطعاً تا جایـــی کارگر 
هـــواداران  اکنـــون  و  افتـــاد  خواهـــد 
اســـتقلال آن قدر آگاهی دارند که چنین 
تصمیماتی را برنتابنـــد و تغییرات پی در 
پـــی قطعاً خود مدیـــران را نیز هدف قرار 
خواهند داد، بنابرایـــن مدیران و اعضای 
کنونـــی هیـــأت مدیـــره نیـــز بـــا آگاهی از 

این موضـــوع قطعاً تا پایـــان فصل جاری 
سراغ انتخاب ســـرمربی جدید نخواهند 
رفت و موســـیمانه تا پایـــان فصل جاری 
و بـــا هـــر نتیجـــه ای بـــر مســـند کار باقی 

خواهـــد ماند.
حـــال اگـــر برآیند حضـــور موســـیمانه در 
اســـتقلال منجر بـــه ارتقای جایـــگاه این 
تیـــم در نیم فصـــل دوم شـــود و یـــا جام 
حذفـــی به دســـت آید، ممکن اســـت او 
برای فصول آتی نیز شانس نشستن روی 
نیمکت اســـتقلال را هم داشته باشد اما 
پرواضح اســـت که اگر سرمربی استقلال 
نتوانـــد با ایـــن تیم در نیم فصـــل دوم به 
توفیقـــی دســـت یابـــد، ســـرمربی فصل 
بعد اســـتقلال فـــرد دیگـــری خواهد بود 
و شـــاید از میـــان همیـــن نام هایـــی که 
با حضـــور اعضـــای کادر مدیریتی جدید 
مطـــرح شـــده)مجیدی، رحمتـــی و...( 
یکی بـــه عنـــوان ســـرمربی جدید فصل 
بعـــد اســـتقلال برگزیده شـــود. هرچند 
که نباید از یاد ببریـــم گزینه ای همچون 
رحمتـــی بارهـــا در مصاحبه  هـــای اخیـــر 
خـــود اعلام کـــرده تا 10ســـال آینده قصد 

ســـرمربیگری در اســـتقلال را ندارد.

علیرضـــا اکبرپور، پیشکســـوت باشـــگاه 
اســـتقلال معتقد اســـت که این باشگاه 
از نظـــر مدیریتـــی و فنـــی با مشـــکلاتی 
مواجـــه اســـت کـــه بایـــد ایـــن موانـــع 

شـــود. برطرف 

 درباره عملکرد موسیمانه با 
استقلال نظرات متعددی وجود 

دارد. این مربی در چهار بازی اخیر 
چهار بار مساوی کرده است.

به نظـــرم طبیعی اســـت کـــه وقتـــی تیمی را 
خودتـــان نبندیـــد و بازیکنانتـــان را خودتان 
انتخاب نکرده باشـــید، مشـــکلاتی به وجود 
می آید. این یـــک موضوع غیـــر قابل کتمان 
اســـت کـــه موســـیمانه در شـــرایط بحرانی 
مســـئولیت فنی اســـتقلال را برعهده گرفت 

و تیم را به لحاظ فنی و حاشـــیه ای به شـــکل 
خوبی جمـــع و جور کـــرد و سروســـامان داد 
هـــر چنـــد بـــا وجـــود مشـــکلات مدیریتی، 
کار  تیـــم  شـــرایط  بـــه  دادن  سروســـامان 
دشـــواری اســـت امـــا موســـیمانه در حـــد 
خودش توانســـت ایـــن مهم را انجـــام دهد.
 در رابطه با مهاجم جدید استقلال 

یعنی مسعود جوما و کیفیت 
فنی اش چه صحبتی به لحاظ فنی 

دارید؟
مـــا که این مســـأله را قبول داریـــم که بازیکن 
درجه یـــک خارجی بـــه ایـــران نمی آید چون 
به هـــر حـــال بـــه لحـــاظ مالـــی و بعضـــی از 
مـــوارد دیگر مـــا شـــرایط لازم را بـــرای جذب 
بازیکنـــان درجـــه یک نداریـــم. اما بـــا وجود 
این جومـــا بازیکن بدی نیســـت و به هر حال 
مقابل ســـپاهان هم گل باارزشـــی زد اما او به 
لحاظ بدنـــی هنوز آمـــاده نیســـت و بدنش 
باید آماده شـــود تـــا بتواند بهتـــر ارزش های 
خودش را نشـــان دهد. به نظر مـــن باید روی 

بدن جوما کار شـــود.
 در رابطه با دو بازی که استقلال 

در لیگ و جام حذفی مقابل تیم 
شمس آذر پیش رو دارد، چه نظری 

دارید؟
حقیقتـــاً اســـتقلال بـــه دلیـــل امتیازاتی که 
از  برتـــر  لیـــگ  در  خـــودش  بازی هـــای  در 
دســـت داده، در لیگ شـــانس چندانی برای 
قهرمانـــی ندارد اما در جام حذفی اســـتقلال 
حتماً می تواند با توجه بـــه قرعه خوبی که با 
آن مواجه شـــده موفق شـــود. اگر استقلال از 
امتیاز میزبانی و فرصت بازیابی در تعطیلات 
نیم فصـــل بـــه نحـــو احســـن اســـتفاده کند 
و بـــا توجه بـــه قرعه ســـخت ســـایر مدعیان 
ماننـــد ســـپاهان و پرســـپولیس کـــه به هم 
خورده اند، اســـتفاده کند، شانس قهرمانی 
در جـــام حذفـــی را دارد. در لیگ اســـتقلال 
شـــانس زیادی ندارد امـــا بایـــد در بازی های 
آینـــده اش بـــه گونـــه ای نتیجـــه بگیـــرد که 
خـــودش را در جـــدول تا جایی کـــه می تواند 

بالا بکشـــد و رتبـــه بهتری کســـب کند.
 برای دو بازی در لیگ نخبگان 

مقابل الشرطه و الریان قطر، 
چقدر شانس برای استقلال قائل 

هستید؟
اســـتقلال بایـــد دو بـــازی اش را در لیـــگ 
نخبـــگان ببـــرد تـــا در جـــدول به هر شـــکل 
ممکـــن خـــودش را در جمـــع هشـــت تیـــم 
صعودکننده قرار دهد تـــا از آن به بعد بتواند 
در جمـــع تیم های مرحلـــه بعد قـــرار گیرد و 
شـــانس اش را برای موفقیت هـــای بعدی و 

بـــزرگ بـــالا ببرد.
 در هیأت مدیره استقلال تغییرات 
خ داد. این تغییرات را به  بسیاری ر

سود آبی ها می دانید؟
اتفاقاتـــی کـــه در فوتبـــال کشـــور مـــا رخ 
می دهـــد را در هیچ جای دیگـــری نمی توان 
مشـــابه اش را پیدا کرد. مثلاً ما کســـی را قبلاً 
به عنوان ریاســـت هیـــأت مدیره اســـتقلال 
معرفـــی کردیم که بریـــز و بپاش زیـــادی کرد 
و اســـتقلال را با صبا اشـــتباه گرفته بـــود و با 
رفیق بازی سعی می کرد باشـــگاه استقلال را 
اداره کنـــد در حالی که اســـتقلال را نمی توان 
با صبا قیـــاس کرد. مدیر باید واقع گرا باشـــد 
و به دنبال رفیق بازی و ســـایر موارد نباشـــد و 
فقـــط به منافـــع اســـتقلال فکر کنـــد. البته 

ما در کشـــورمان مشـــکل مدیریتـــی داریم و 
متأسفانه اغلب کســـانی را به عنوان مدیر در 
رأس مدیریـــت تیم مـــان قـــرار می دهیم که 
مطیع هســـتند اما طـــرح و ایـــده ای ندارند. 
به هرحـــال مدیران جدید انتخاب شـــدند؛ 
امیـــدوارم اتفاقـــات خوبی برای اســـتقلال 
رقم بخـــورد و اعضـــای جدید بتوانند منشـــأ 

تحولات باشـــند.
 استقلال در برخی پست ها 

نیاز به بازیکن دارد. به 
اعتقاد شما باید چه 

تغییراتی را در تیم به 
وجود آورد؟

استقلال دفاع وســـط نیاز دارد 
و در پســـت وینگر چپ و راست 
می خواهـــد.  بازیکـــن  هـــم 
حتـــی در پســـت دروازه هـــم 
به یـــک گلر دیگـــر نیـــاز دارند 
چون جـــدا از سیدحســـین، 
اســـتقلال بـــه یک گلـــر خوب 
و قوی دیگـــر نیازمند اســـت و 

باید در این پســـت تقویت شود.

جوما هنوز به آمادگی کامل نرسیده است
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جویباری، بیست وپنجمین مدیر استقلال بعد از انقلاب

یک صندلی کاملاً لرزان
باشـــگاه اســـتقلال به دلیل ســـیل انتظـــارات هـــواداری همواره 
محل تردد مدیران مختلف بوده اســـت. تـــا پیش از آنکه فضای 
مجـــازی قدرت گرفتـــه و بـــه پدیده غالـــب بدل گـــردد، عزل و 
نصب های مدیریتی در باشـــگاه استقلال چندان چشمگیر نبود 
امـــا از زمانی کـــه فضای مجـــازی به میان مـــردم آمـــد و آنها نیز 
کنشگر شـــدند، شـــاهد تغییرات پرتعدادی در بخش مدیریتی 
ایـــن باشـــگاه بودیم کـــه عموم ایـــن تغییرات ناشـــی از فشـــار 

هواداران بـــر تصمیم گیران ارشـــد این باشـــگاه بود.
تـــا پیـــش از آنکـــه هلدینـــگ خلیج فارس بـــه عنـــوان مالک و 
تصمیم گیرنـــده اصلی در باشـــگاه اســـتقلال معرفی شـــود، این 
باشـــگاه زیر چتر حمایـــت وزارت ورزش و قبل تر از آن ســـازمان 
تربیـــت بدنی بـــه حیـــات ادامـــه مـــی داد کـــه در دوران قبل از 
حاکمیت هلدینـــگ، به خصوص دوران مالکیـــت وزارت ورزش 
به ســـبب تأثیرگذاری فضای مجـــازی روی تصمیمـــات مدیران 
ارشـــد در باشگاه اســـتقلال شـــاهد رفت و آمد های متعددی در 

بخش مدیریتـــی این باشـــگاه بودیم.
بـــا روی کارآمـــدن هلدینـــگ این امیدواری شـــکل گرفـــت که تا 
حدی از حجم سرســـام آور تغییرات اینچنینی کاســـته شـــود اما 
فضـــای حاکـــم بر باشـــگاه اســـتقلال موجب شـــد تـــا هلدینگ 
خلیج فـــارس بعد از برکنـــاری خطیر و ســـمیعی به نامی آشـــنا 
همچون نظری جویباری برســـد؛ مدیری که روی کاغذ به بیست 

و پنجمین نام در این باشـــگاه تبدیل شـــده اســـت.
اینکـــه جویبـــاری در آینده چه سرنوشـــتی داشـــته باشـــد و آیا با 
حضـــور او ثبـــات در کادر مدیریتـــی اســـتقلال حاکم باشـــد، به 
واقع ســـؤالی نیســـت که به ســـادگی بتوان پاســـخ آن را داد اما 
پرواضح اســـت که حیـــات این مدیران نیز وابســـته بـــه نتایجی 
اســـت که در آینده با باشگاه اســـتقلال می گیرند و تداوم حضور 
ایـــن افراد تابـــع نتیجه گیری آنها در باشـــگاه اســـتقلال خواهد 
بود و چنانچه تیـــم مدیریتی فعلی که نقدهای متعددی برســـر 
حضـــور برخی نام ها مطرح شـــد، عملکرد مطلوبی در باشـــگاه 
اســـتقلال داشـــته باشـــد، عمر خود را افزایش خواهـــد داد اما 
چنانچه کادر مدیریتی فعلـــی و در رأس آن علی نظری جویباری 
نتوانند این کشتی ناآرام را به ســـاحل آرامش برسانند و جام آور 
باشند، بدون شک آنها نیز به ســـمت درهای خروجی استقلال 
حرکـــت خواهند کرد چراکه ســـابقه نشـــان داده محبوب ترین 
مدیران در این باشـــگاه نیز وقتی نتوانســـتند عملکرد مطلوبی 
از خـــود به جا بگذارند، به ســـرعت به ســـمت درهـــای خروجی 

ســـوق داده شده و از مســـند کار برکنار شدند.
بنابرایـــن مدیران فعلی اســـتقلال باید همه توان خـــود را به کار 
بگیرنـــد و بـــا عالی ترین عملکـــرد ممکن به جنگ با مشـــکلات 
بروند؛ آنچه برای اســـتقلال در این برهه بســـیار گره گشا خواهد 
بود، تأمین بودجه برای جذب دســـت کم یکی، دو بازیکن زبده 
در میان فصل است تا اســـتقلال لااقل در نیم فصل دوم بتواند 

به یـــک مدعی جدی در جام حذفی تبدیل شـــود.
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